

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES

No. 18/21 /PR/MINESEC/SG/DHR

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTRE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES

Yaounde, 24 FEV 2021

PRESSE RELEASE

As part of the preparations for the first phase of the biometric and physical headcount operation to purge the payroll of MINESEC, the Minister of Secondary Education invites the personnel of the five regions below, to register online or to update their information via the platform which is available on www.minesecdrh.cm, and which will be open as soon as this press release is signed.

They are:

- Adamawa;
- East;
- Far North;
- North;
- South.

Anyone who does not take part in this census shall be suspended from the payroll of the Ministry of Secondary Education during the phase to consolidate information collected in the abovementioned regions. Also, an instant technical assistance service has been deployed on the page dedicated to the collection of information.

-WIDE DISSEMINATION



Nalova Lyonga Ph. D

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

MINISTRE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES

N° 18/21 /CRP/MINESEC/SG/DRH

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES

Yaoundé, le 24 FEV 2021

COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

Dans le cadre de la préparation de la première phase de l'opération du comptage biométrique et physique afin d'assainir le fichier solde, le Ministre des Enseignements Secondaires invite les personnels des cinq régions ci-dessous, relevant de son Département ministériel à bien vouloir se faire recenser **en ligne** ou de mettre à jour leurs informations via la plateforme qui est disponible sur www.minesecdrh.cm, et qui sera ouverte dès la signature du présent communiqué.

Il s'agit de :

- Adamaoua ;
- Est ;
- Extrême-Nord ;
- Nord ;
- Sud.

Il est à noter que les personnels qui ne prendront pas part à cette opération ne pourront pas être pris en compte pendant la phase de consolidation des informations en vue de l'assainissement du fichier solde.

Par ailleurs, un service d'assistance technique instantanée a été déployé sur la page dédiée au recueil des informations et mis à votre disposition.

-LARGE DIFFUSION



Naloua Luonaa Ph. D